
Möte med föreningar i Häljarp ang. Valborgsfirande och ”Knatteloppen”. 
Deltagande föreningar var Scouterna, Lions-Saxtorp, Häljarps IF och ICA Häljarp som 
sponsor. 
Alla tyckte att vi tillsammans skulle genomföra nämnda arrangemang och på olika 
sätt hjälpa till att genomföra dessa. Exakt hur vi skall gå till väga bestämmer vi senare 
men det lutat åt att ha tidigare arrangemang som förebild. 
Charli utsågs som kontakt person mot föreningarna och Bertil mot sponsorer 
 
 
PROTOKOLL NR:1 VERKSAMHETSÅRET 2019, FÖRT VID STYRELSEMÖTE MED 
HÄLJARP/SAXTORPS BYAFÖRENING, 2019-01-16, Tallstugan, KL.18.30 
Närvarande: Göran Wramfelt, Sven-Olof Westman, Bodil Karlström, Bertil Karlström,  
Flemming Denne, Christian Jönsson och Charli Ahl Ludvigsson.   
 Förhindrad: Rolf Malmsten.  
 
  
§  1 Mötets öppnande 

Ordf. öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna till dagens 
möte.  

 
§ 2. Val av justerare 

Flemming Denne valdes att tillsammans med ordföranden justera 
dagens protokoll. 

 
§  3. Dagordningen 

Dagordningen har varit utskickad och godkändes. 
 
§  4. Föregående mötesprotokoll 

Protokollet är justerat och utdelat digitalt, godkändes och lades till 
handlingarna. 

 
§  5. Inkomna skrivelser 

Från Häljarps Sportklubb ang. lokalhyra för år 2019.  
Överlämnades till kassören för handläggning. 

§  6.                 Avgångna skrivelser 
 Inga avgångna skrivelser 
 
§  7. Rapporter 

a.Ordföranden  
Träffat Bo Lundgren ordf. Service&teknik på kommunen och påminde 
om trottoarer efter Barsbäcksvägen och belysningen efter 
gång&cykelvägen mellan Sandvägen och Parkstaden. Vad händer med 
de hastighetsdämpande åtgärderna som utlovats? Endast ett kortvarigt 
möte på gatan.   
 Kassören 
Rapporterade om den ekonomiska ställningen. Handlingarna har varit 
utskickade före mötet. 
Rapporten godkändes. 
 Övriga 
Ingen övrig rapport redovisades. 



§   8. Aktiviteter under 2019. 
a. Häljarpsdagen och ”knatteloppen” 

Blir kortfattat ett arrangemang där knattar i olika åldersgrupper 
springer en runda och belönas med en medalj. Exakt genomförande 
bestäms senare. 
Häljarpsdagen blir ett arrangemang med olika aktiviteter med syftet 
att föreningar får visa upp sin verksamhet och värva nya deltagare.  
Exakt genomförande bestäms senare. 

b. Valborgsfirande 
Efter diskussion blev vi överens om att i stort följa tidigare års 
arrangemang upplägg, brasa, talare, litet tivoli, kanske ett större tält 
för beredskap mot dåligt väder. Någon form av underhållning ÖV-
kören och något annat.   

c. Häljarps historia 
Styrelsen var överens om att det nog finns ett intresse för att göra 
ett nytryck av nuvarande upplaga av Häljarps boken. 
Sekreteraren fick uppdraget att kontakta ABF som förmodligen har 
upphovsrätten och få ett godkännande   

 §  9. Övrig frågor 
Bertil har tagit fram ett flygblad för utdelning med lite information om 
byaföreningen och inbetalningskort för inbetalning av medlemsavgiften 
Vad händer med arbetet att göra trottoar på andra sida bron mot 
Toftavägen. Tydligen problem med vattenavrinningen? 
Enligt uppgift kommer korsningen Barsebäckvägen och 
Landskronavägen att byggas om under hösten 2019, frågan är hur? 

 
§ 10. Nästa möte tisdagen den 12 februari, kl. 18.30, Tallstugan. 
 Årsmöte torsdagen den 14 mars kl. 19.00, Tallstugan 
   
§ 11 Avslutning 
 Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
Vid protokollet 
 
Sven-Olof Westman 
 
Ordföranden    Justerare 
 
 
Göran Wramfelt   Flemming Denne  
  
 
 
 
 
 


